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Oppfølging av planen "fra sykehjemspasient til bombolimfer"

Den nevnte planen er vedtatt i kommunestyret 8.4.2008. Det er senere gjort rede for 
planens realiteter på ordførers strategikonferanse på Hesten våren 2008. Undertegnede 
har videre ført samtaler med fylkesmannen v/ økonomiavdelingen om utfordringene 
knyttet til nye investeringsbehov og det faktum at kommunen står på Robecs liste. Det er 
også opprettet kontakt med Husbanken v/ Randi Selseth.

Fra undertegnedes side er det nå viktig at vi lokalt kommer i gang med konkret arbeid 
knyttet til oppfølging av planen. Dette gjelder naturligvis internt i PRO, men også i fht 
fagområder som ligger naturlig innenfor både areal og drift. For å sikre at man nå 
kommer i gang med arbeid, det være seg alt fra tomtevalg til engasjement av arkitekt, og 
sikkert også andre forhold som undertegnede ikke har forutsetninger for å vite noe om. 
Jeg tar derfor nå initiativ til at man starter med en liten prosjektgruppe, et forprosjekt, 
som avdekker nødvendige gjøremål for å kunne følge opp planen.

Hva sier planen?
Planen skisserer at Bjugn kommune innen 2015 skal ha 76 boenheter i boformen 
Bombolimf ( Betjent omsorgsbolig med fellesareal)
Jeg har sett for meg følgende løsning for at vi skal nå dette tallet:

• 6 sykehjemsplasser er avhjemlet gjennom avhjemling av avdeling E.
• 16 sykehjemsplasser avhjemles høsten 2008 (avdeling D)
• 12 nye boenheter bygges som bombolimf for å imøtekomme umiddelbart behov 

for kapasitetsøkning
• 26 "gamle" sykehjemsplasser ( avd A og B) erstattes med å bygge 26 nye plasser i 

bombolimf
• Dagsenteret etableres
• 8 omsorgsboliger utbedres til bombolimf
• 8 nye boenheter bygges, også som bombolimf.



Med denne fremgangsmåten ligger det at dagens avd C forblir kommunens 
sykehjemsavdeling. 
Undertegnede har ikke tatt stilling til om det vil være mulig å utbedre flere eksisterende 
omsorgsboliger til bombolimf. 

Selve planen tar høyde for befolkningsutvikling frem mot 2025. I det ligger en ytterligere 
kapasitetsøkning på bombolimf. Planen anbefaler at kapasitetsøkningen bør være på plass 
innen 2020, i og med at det fremskrives en dramatisk økning av eldre
(gammelbjugninger) fra 2020-2025. Det anbefalte tallet er 97 boenheter i bombolimf. Det 
vil si at kommunen bør ta høyde for bygging av 21 nye boenheter i perioden 2015-2020.

Like vesentlig som boenheter er etablering av dagsenter. 

Jeg ber om at vi møtes til forprosjektmøte 19. august kl 0900-1030, på møterom 
Varghiet.

Utgangspunkt/ stikkord for debatt:
1. Hva må gjøres
2. Av hvem
3. I hvilken rekkefølge

Med hilsen

Siv Iren Stormo Andersson
kommunalsjef


